
ZAPISNIK 15. redne seje
Sveta zavoda 2. osnovne Sole Slovenska Bistrica

Torek, 26. 9.2023, ob 17.00, utilnica N20

Prisotni alani: Zoran Kolid, Alenka Puinik, Jernej Hren, Luka Repolusk, Veronika Freier, lgor
Keber, Karin Kos, Marija Majer, Luika Sraml
Odsotni tlani: Peter Cvahte, Korent Urek Spela,,
Prisotni vabljeni: Marjanca Frangei, Sara Leinik Cvetek
Odsotni vabljeni: Klavdija Verdev

K TOCKI 1:

Predsednica Sveta zavoda je uvodoma pozdravila vse ilane in vabljene. Ugotovljena je bila
sklepinost Sveta zavoda,

V nadaljevanju seje je predsednica prebrala sklepe zadnje seje in jih podala v razpravo.
Razprave ni bilo.
Predsednica je ilane povabila k potrditvi sklepov prejinjih sej. elani so pretekle sklepe
soglasno potrdili.

SKIEP 1:

ilani Sveta zavoda so soglasno potrdili sklepe zadnje seje Sveta zavoda.

K Kr 2:
Sledila je predstavitev dnevnega reda, kije bil soglasno potrjen

K ToaKr 3:
Ravnateljica je bila s strani predsednice povabljena k predstavitvi Porotila od delu 5ole v iolskem letu
202212023.

Povedala je, da so zastavljeni cilji bili doseieni, da je bil LDN je v preteklem letu uspeino izpeljan ter da
je ponosna na celostno podobo 5ole.

Predstavljeno je bilo: itevilo oddelkov in utencev, udni uspeh uiencev, realizacija izbirnih predmetov,
uspeh na NPZ-.iih, dnevi dejavnosti, interesne dejavnosti, projekti, iole v naravi. (podrobnosti so bile
posredovane v prilogi vabila)
Ob koncu predstavitve se je ravnateljica zahvalila vsem delavcem zavoda, dlanom sveta zavoda, sveta
starsev, stariem in lokalniskupnosti za podporo in sodelovanje v ielji po nadarjnjem razumevanju,

Dnevni red:

1. Ugotovitev sklepdnosti in pregled sklepov zadnje se.ie Sveta zavoda.
2. Predstavitev in potrditev dnevnega reda.
3. Poroiilo o delu Sole u iol lelu 2022123.
4. Letni delovni nacrt Sole za 60l.lelo 2023124.
5. Razvojni na6rt.
6. Dodatni program.
7. Pobude in predlogi dlanov Sveta zavoda.



dobri komunikaciji, medsebojnem spoitovanju ter zaupanju, da na poti k novim izzivom v prihodnosti

stopimozrokovroki.

Po predstavitvi je predsednica povabila vse prisotne alane k razpravi

lzpostavljena je bila zaskrbljenost glede padca uspeha na NPZ v 6. razredu. Pojasnjeno je bilo, da gre

gledano generalno v tem primeru za res Sibko generacijo v znanju. Delno pa je tukaj 5e posledica

koronskega iasa, delno pa doloieni problemi izhajajo tudi od doma.

Ugotovitve pedago5kih delavcev so, da je ogromno vezano na branje in bralno razumevanje, kar

utencem povzroda teiave. Podano je bilo zagotovilo, da se bo v prihodnosti delalo tudi na reievanju

tega problema.

Strokovni delavci se zavedajo slab5ih rezultatov in bodo naredili vse za izbol.i5anje rezultatov na NPZ-jih

v prihodnje.

Sledilo je glasovanje k pozitivnemu mnenju k Porotilu o delu iole v 5ol. leru 202212023

SKLEP 2:

Svet zavoda ie z glasovi vseh prisotnih na seji podal pozitivno mnenje k Poroiilu o delu 5ole v

Solskem letu 2022/2023.

K TO.KI 4:
Predsednica.ie ravnateljico povabila ie k predstavitvi Letnega delovnega na[rta iole za Solsko leto

2023/2024.
Predstavitev je zaaela z vizijo in ciljem iole, ki se glasi: >Utenec, ki bo veliko znal in se bo veselil

iivljenja.<
Predstavila je izhodiSia iz Letnega delovnega nadrta iole 202312024: Stevilo udencev in oddelkov na

5oli, dneve dejavnosti, ocenjevalna obdobja, poaitnice, projekte, v katerih iola sodeluje (med njimi so

bili ie posebej izpostavljenitrije novi projekti: Mreie uietih se 50l; Varno in spodbudno udno okolje ter

Digitrajni uiitelj), govorilne ure, ieljeno postopnost v postopkih reievanja teiav (uiitelj-razrednik-

iolska svetovalna sluiba-ravnateljica),roditeljski sestanki ter naartovano predavanje za starSe v mesecu

februarju 2024 z naslovom Stop nasilju - Kako vzgaiati vrednote za nenasilje.

Zakljutila je z obljubo, da se bodo otroci v ioli vsak dan nauiili nekaj novega. Nekaj bodo prinesli

domov v svojih rokah, nekaj v svojih glavah in nekaj v svojih srcih.

Podrobnosti so bile posredovane v prilogi vabila.

Po predstavitvije predsednica povabila vse prisotne ilane k razpravi.

Podan je bil predlog, da bi prosti dan, pridobljen z udelstvovaniem na pustni povorki, prestavili iz 22.

decembra 2023 na 24. junij 2024 (zadnji iolski dan), ki pride na ponedeljek. Ravnatel.iica bo kontaktirala

Ministrstvo za vzgojo in izobraievanje, ali je dopustno, da bi se to izvedlo na zadnji Solski dan. V

primeru, da ne bo, ostaja za prosti dan ie doloien datum, torei 22'12'2023'

v nadaljevanju je sledilo glasovanje k pozitivnemu mnenju k Letnemu delovnemu nairtu 5ole za Solsko

leto 202312024.



SKI-EP 3:

Svet zavoda je z tlasovi vseh prisotnih na seji podal pozitivno mnenje k Letnemu delovnemu natrtu
Sole za Solsko leto 202312024.

Doseganje ciljev se bo sprotno spreml.jalo v letnem delovnem nadrtu bodisi z namenskimi projekti,
dejavnostmi ali drugimi aktivnostmi. Uresnidevanje razvojnega nadrta se bo spremljalo na aktivih
strokovnih delavcev.

Predsednica.je tlane povabila h glasovanju za potrditev Razvoinega nadrta. Le-ta je bil soglasno potrjen

Glede oddajan.la iolskih prostorov je bilo pojasnjeno, da se bodo oblikovale nove cene, ki se
bodo posredovale na obiino, nato bodo podane v sprejet.ie na Svet zavoda, in bodo naknadno
potrje n e.

elani so bili s strani predsednice povabljeni k potrditvi predloga dodatnega programa, ki so ga
soglasno z dvigom rok tudi potrdili.

SKTEP 5:

elani Svet zavoda so soglasno potrdili predloB dodatnega programa 2. osnovne iole slovenska
Bistrica.

K TO.KI 7:
lzraiena je bila pohvara organizatorki iolske prehrane, ge. Mikolid, za skrbno in dobro
opravljeno dosedanje delo.

Glede poiitni5kega varstva je bil podan predlog, da bi bilo le-to organizirano v prostorih iole,
detudi z zunanjimi izvajalci. Na obtino se je apeliralo, da gre pravi das v razpise za pridobitev
izvajalcev poiitn iSkega varstva.

K ToeKr s:
Predsednica je v nadaljevanju ravnateljico povabila k predstavitvi Razvojnega nadrta.

V razvojnem nairtu lole so oblikovani cilji, ki jih Zelimo dosedi v kratkorotnem in dolgorotnem
obdobju. Uaenci so postavljeni v srediite vsega naiega delovanja kot osnovno izhodiSde za doloditev
Prednostnih cil.iev.

SK[EP 4:

elani Sveta zavoda do soglasno potrdili razvojni natrt 2. osnovne iole Slovenska Bistrica za Solsko

leto 202312024.

K TO.KI 6:
Sledilo je povabilo ravnateljici k predstavitvi predloga dodatnega programa 2. osnovne Sole
Slovenska Bistrica.
Ravnateljica je pojasnila, da 5ola na osnovi Stevila udencev dobi sredstva od obdine, ki se
namenijo za razliine namene, kot npr. sofinanciranje tedajev plavanja, prevozov, Sol v naravi,
raziskovalnih nalog, kotizacij za tekmovanja itd.



Ravnatel.,ica je povedala, da je bil na aktivu ravnateljev sprejet sklep, da bo obtina 5la na razpis

)e v mesecu decembru 2023 in da bi bil program sofinanciran s strani obdine.

Na vpraSanje, kako je s kosilom in varstvom na 1. Solski dan je bilo pojasnjeno, da je varstvo
zagotovl.jeno, zanimanie za kosilo pa je tako majhno, da le-tega ni, je pa vsem utencem, ki

ostanejo ta dan v varstvu, zagotovljena popoldanska malica in sadje.

Podana pobuda, da glede na to, da.ie na obdini odprta javna razprava, da naj alani Sveta starSev

na to razpravo oddajo predlog za poiitniiko varstvo.

V nadaljevanju je bila podana tudi pobuda, da naj se poditniiko varstvo najprej omogoai za

udence 1. triade ter da bi se informacija o moinosti prijav na poaitniSko varstvo starlem 1.

triade poslala po elektronski poiti preko e-Asistenta (in ne le, da se objavi samo na spletni

strani).

Predlagana je bila tudi mo:nost soodloianja stariev pri koninem izletu 3. razreda, ki ima v
istem letu tudi iolo v naravi, kar oboje predstavlja vei.je stro5ke, Predlagano je bilo, da bi se

lahko morda Sola v naravi tudi zdruiila s kontnim izletom. Med starii bi se tako naredila

anketa, kjer bi lahko izrazili svoje mnenje in bi tako oblikovali skupno odloditev.

S strani predstavnika strokovnih delavcev so bile v prebranem dopisu predstavljene teZave

neenakomerne razporeditve utencev prisel.jencev na obeh osnovnih Solah v Slovenski Bistrici,

s katerimi se soodajo med poukom, videne v oaeh kolektiva 2. osnovne iole, kot rezultat vei
kot l0-letnega opaianja in opozarjanja. Opaiene teiave, nanaiajod se na udence priseljence

so sledete:

delei uiencev v posameznih oddelkih je ie tako velik, da se tem udencem teiko
omogoia podporo in pomod

uienci imajo velike teiave pri dosegan.iu minimalnih standardov znanja, ne le zaradi

neznanja jezika, ampak tudi zaradi nizkih sposobnosti, sploSnih in specifiinih utnih
teiav na mnogih podroajih

udenci imajo vedinoma malo podpore, spodbude in pomoii pri udenju, starii veainoma

ne prihajajo v 5olo, sodelovanje z njimi ie iziemno zahtevno

ko je v oddelku vei uiencev priseljencev, postanejo ti otroci skupnost zase, skupnost

znotraj skupnosti, in vedinoma nimajo potrebe po inte8raciii, po sodelovanju oz.

druienju z ostalimi uienci. Med sabo ves tas govorijo v svo.iem jeziku, njihovo

napredovanje v uien.ju slovenskega jezika je izjemno potasno, slovenski uaenci jih

teie spreimejo, medsebojnega druienja skorajda ni, mednacionalnih konfliktov (tudi

nasilja) je vet. Njihov uini napredek je skromen, pogosto ne dosegajo niti minimalnih

standardov znanja, ponavljajo razred ipd.

v nadaljevanju je bilo s strani predstavnika v imenu strokovnih delavcev predlagano, da se naj

udenci priseljenci enakomerno - v enakem deleiu porazdeli.io na obe 5oli, Solski okoliS naj ne

bo kljuien faktor za vpisovanje priseljencev, naredi na.i se nairt, kako na.i poteka postopek

vpisovanja udencev priseljencev, da se zagotovi enakomerna porazdelitev'



Poudarjeno je bilo ie, da na 2. osnovni Soli ni nihte proti nikomur, za nas je vsak otrok - ne

glede na spol, barvo koie, versko ali narodno pripadnost - enako pomemben in dragocen;

vsakega otroka obravnavamo dostojno in spoitljivo. Enakomerna porazdelitev utencev
priseljencev bo omogodila obema Solama, da zares optimalno podpremo vse otroke v

njihovem osebnostnem, spoznavnem, intelektualnem in iustvenem razvoju. Le tako bosta obe

5oli lahko izvajali pedagoiki proces maksimalno uspeino in kvalitetno, kar je zagotovo v

interesu vseh deleinikov in tudi lokalne skupnosti.

Tema neenakomerne razporeditve utencev priseljencev je bila dana v razpravo

5 strani predstavnika obtine je bilo predlagano, da ta dopis, nanaSajoi se na opaiene teZave
neenakomerne razporeditve uiencev priseljencev, kolektiv 2. osnovne iole Slovenska Bistrica
po5lje na Obtino Slovenska Bistrica (na oddelek za druZbene dejavnosti, na email ge. Jereb (v
kopijo prejemnikov se dodajo tudi vsi ilani Sveta zavoda)), s proinjo za obravnavo na oddelku
za druZbene dejavnosti ter na obdinskem svetu. Prav tako se isti dopis poilje ie na Ministrstvo
za vzgojo in izobraZevanje.

SKLEP 5:

Predlog oz. dopis utiteljskega zbora glede neenakomerne razporeditve utencev priseljencev na obeh
osnovnih iolah v Slovenski Bistrici se poilje na Obiino Slovenska Bistrica - Oddelek za druibene
deiavnosti, te. Jereb (na elektronski naslov, v kop'rjo prejemnikov se dodajo vsi ilani Sveta zavoda) z

zahtevo, da se obravnava na obtinskem svetu.

Ob sklepu je predsednica predstavila 5e, da pritoibeni komisiji (ki odtoia o pritoibah v zvezi z

uresniaevanjem pravic in dolinosti otroka oz. uienca) 2. osnovne iole Slovenska Bistrica, dne 30. 9.

2023 poteae mandat, zaradi iesar je potrebno imenovati novo komisijo, ki jo imenuje Svet zavoda. Ker
pa bosta v tej komisiji tudi dva predstavnika stariev (seja Sveta star5ev pa je Sele 28.9.2023), .ie
predsednica prosila za privolitev, da se po znanih kandidatih, potrjenih na Svetu stariev, izvede

korespondendna seja Sveta zavoda, na kateri se bo imenovala pritoibena komisi.ja.

SKI.EP 7:

Po imenovanju predstavnikov Sveta stariev za alane v pritoibeni komisiji 2. osnovne Sole Slovenska
Bistrica, bo Svet zavoda 2. osnovne Sole Slovenska Bistrica sklical korespondenino sejo, na kateri bo
tlane Sveta zavoda pozval k sprejetju Sklepa o imenovanju Elanov v pritoibeno komisijo 2. osnovne
Sole Slovenska Bistrica.

Seja je bila zakl.judena ob 19.00

Zapisala:

Andreja Koren, tajn ica VIZ mt\=1

\
Predsednica Sveta zavoda:
Freier Veronika
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